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Besluitenlijst domeinvergadering sociaal 

 6 december 2022 
 
Aanvang:  6 december 2022 om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: raadzaal  
Domeinvoorzitter: Henny Willems 
Domeingriffier:  Bart Golsteijn 
 
Aanwezige fracties (15):  
SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, VOLT, SP, PVV, 50PLUS, SAB, M:OED, 
Liberale Partij Maastricht, FvD 
 
Aanwezige domeinleden (23):  
 
Jos Boelen (SPM); Harry Mevissen (SPM); Anne Lucas (GroenLinks); Mark Mülders (GroenLinks);  
Harry Schouten (GroenLinks); Miriam Elfassih (D66); Guido Mertens (D66); Roy Janssen (CDA);  
Addie Redmeijer (PvdA); Maren Slangen (PvdA); Bert Garnier (PVM); John Voorst (PVM);  
Sjoerd Maillé (VVD); Calvin Klein (VVD), Ryan Wilmes (VOLT); Peter Vrehen (SP),  
Jack van Gelooven (SP); Jhon Miesen (PVV); Annemiek Meijer-Coninx (50PLUS); Judith Tiber (SAB); 
Joyce Grul (M:OED); Marie-Dieudonné Klassen (Liberale Partij Maastricht); Bas Rikers (FvD) 
 
Aanwezig college:  
Wethouders Anita Bastiaans, Alex Meij en Johan Pas  
 
Aanwezige externen: Stef Niekamp (Kom Leren), Eugène Bernard (LVO), Tim Neutelings (LVO) 
 

1. Opening, vaststellen agenda en besluitenlijst (mondeling) 
De voorzitter constateert dat er voldoende fracties aanwezig zijn en opent om 17:00 uur de 
vergadering. De agenda en de besluitenlijst worden vastgesteld.  

 
2. Mededelingen, status toezeggingen (mondeling) 

De heer Boelen (SPM) vraagt naar de stand van zaken rondom de toezegging ouderensociëteit. 
Wethouder Pas geeft aan dat gesprekken lopen en er gewerkt wordt aan het vinden van een 
nieuwe locatie. In ieder geval tot 1 april heeft de sociëteit de tijd om iets anders te vinden. 

 
3. Rondvraag aan het college (mondeling)  

Eenzaamheid 
De heer Mülders (GroenLinks) stelt naar aanleiding van de maandelijkse RIB sociaal domein 
van november een rondvraag over het thema eenzaamheid. Hij vraagt wat er vanuit de 
gemeente Maastricht extra gedaan wordt in aanloop naar Kerst. Verder vraagt hij waarom er 
nog geen aandacht op de website is geweest over de campagne. Ook vraagt hij verduidelijking 
naar de benoemde middelen, waarnaar in de RIB wordt verwezen. Tevens is gevraagd naar de 
looptijd van de campagne, alsook de behoefte geuit voor een informatiesessie in de 
domeinvergadering. 

 
Wethouder Bastiaans antwoordt op enkele vragen en geeft aan dat de beantwoording van 
andere vragen wordt meegenomen in de komende maandelijkse RIB sociaal domein. 
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Compensatie studenten 
Mevrouw ElFassih (D66) stelt een vraag over de compensatie voor studenten. Op 17 november 
jl. werd bekend dat Maastricht vooralsnog 1,6 miljoen beschikbaar krijgt vanuit het rijk om 
studenten tegemoet te komen. D66 vraagt zich af het inmiddels al bekend is hoe de uitkering 
en voorwaardes van deze compensatie uit gaan zien. 
 
Wethouder Meij antwoordt dat het voorstel wordt uitgewerkt en dit in januari 2023 
beschikbaar is.  
 
Mevrouw Lucas (GroenLinks) stelt aanvullend de vraag of er een onderscheid wordt gemaakt 
tussen EU en non-EU studenten. En tevens vraagt zij aandacht voor een aantal scenario’s. 
 
Mevrouw Slangen (PvdA) stelt een vraag aangaande de stijgende kosten van de kinderopvang.  
Concreet de vraag of de wethouder een uitvraag kan doen bij de kinderopvang-organisatie 
over hoeveel kinderen uitstromen als gevolg van de stijgende kosten. 
 
Wethouder Pas reageert dat hij zal uitvragen hoeveel kinderen uitstromen, maar hij geeft 
daarbij aan dat hij niet per kind kan aangeven wat de reden van de uitstroom is. 
 
Mevrouw Lucas (GroenLinks) stelt een vraag naar de RIB seksueel (straat)intimidatie van eind 
november 2022. Ze vraagt naar de periodieke terugkoppeling. Ook vraagt ze naar nadere 
informatie rondom de genoemde toekomstige projecten.  
 
Wethouder Bastiaans komt schriftelijk terug op de vragen.  

 

Toezeggingen:  
- Wethouder Bastiaans zegt toe dat er in de maandelijkse RIB sociaal domein een update 

wordt gegeven over de stand van zaken rondom de campagne eenzaamheid. 
- Wethouder Bastiaans zegt toe dat er in 2023 in een domeinvergadering sociaal een 

informatiesessie over het thema eenzaamheid volgt. 
- Wethouder Pas zegt toe bij de kinderopvangorganisaties uit te vragen hoeveel kinderen 

uitstromen, waarbij hij aangeeft dat hij niet per kind kan aangeven wat de reden van de 
uitstroom is. 

- Wethouder Bastiaans zegt toe schriftelijk terug te komen op de vragen aangaande de RIB 
seksuele (straat)intimidatie. 

 
4. Jaarplanning (ter informatie) 

Mevrouw Slangen vraagt verduidelijking van de informatiesessies onderwijs van februari. 
Wethouder Pas geeft aan dat het een brede informatiesessie betreft om het domein over 
diverse onderwerpen bij te praten. 
 

5. Wijziging GR Omnibuzz (toestemmingsprocedure raad), begrotingswijziging 2023 en 
meerjarenperspectief 2024-2026 (voorbereiding van besluitvorming) 
Diverse domeinleden leveren een bijdrage en/of stellen vragen. Deze gaan onder andere over: 
het tijdstip en de wijze waarop vervoerders en klanten door de omzetting worden geraakt, het 
al dan niet terugvloeien van het financiele voordeel naar de doelgroep, de gevolgen van de 
ingediende zienswijze door de gemeente Peel en Maas, het al dan niet opnemen van tekorten 
in de begroting, de relatie en samenwerking met Arriva, en bereikbaarheid van kleine kernen. 
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Wethouder Bastiaans reageert op de bijdragen en vragen. Daarbij geeft ze aan terug te komen 
op de vraag van de heer Boelen om nader te verduidelijken op welke wijze tekorten al dan niet 
in de begroting behoren te worden verwerkt.  
 
Wethouder Bastiaans reageert op de bijdragen en vragen. Daarbij geeft ze aan terug te komen 
op de vraag van de heer Boelen om nader te verduidelijken op welke wijze tekorten al dan niet 
in de begroting behoren te worden verwerkt.  

 
Het domein adviseert de raad om het raadsvoorstel ter besluitvorming te behandelen in de 
raadsvergadering van 20 december 2022. Voor nagenoeg alle aanwezige fracties is het een 
hamerstuk. De woordvoerders van de fracties van de SP en 50PLUS nemen het nog mee terug 
voor fractieberaad, alvorens zij aangeven of het een hamerstuk kan zijn.  
 

- Wethouder Bastiaans zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van de heer Boelen 
om nader te verduidelijken op welke wijze tekorten al dan niet in de begroting behoren te 
worden verwerkt. 

 
6. Overlegrecht begroting en jaarstukken Kom Leren (ter bespreking) 

Na een aftrap door wethouder Pas zijn de domeinleden in de gelegenheid om in het kader 
van het overlegrecht met de heer Niekamp (Kom Leren) in gesprek te gaan. 
 
Er zijn vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over onder andere: aandacht voor 
crisisnoodopvangkinderen, AZC-kinderen, NPO-gelden i.r.t. personeel, 
plaatsingsmogelijkheden personeel, grote geplande projecten, huisvesting, vervangingspool, 
(Belgische) arbeidsmarkt, aantrekken young professionals en het behouden van personeel. 
Verder is aan de orde geweest de impact van stijgende energiekosten, isolatie van 
schoolgebouwen en ventilatie, toelaatbaarheidsverklaring. 
 
Wethouder pas geeft aan dat de vragen over huisvesting niet vandaag, maar op een later 
moment aan de orde zijn. De heer Niekamp reageert op de vragen en bijdragen van de 
domeinleden. 

 
Er ligt geen raadsvoorstel voor. Er is geen voorbereiding van besluitvorming aan de orde.  
 

7. Overlegrecht begroting en jaarstukken LVO (ter bespreking) 
Na een aftrap door de wethouder en de heer Bernard (LVO) zijn de domeinleden in de 
gelegenheid om in het kader van het overlegrecht met de heer Bernard en de heer 
Neutelings LVO in gesprek te gaan. Wethouder Pas, en de vertegenwoordigers van LVO 
reageren op de vragen en bijdragen van de domeinleden. Er worden vragen gesteld over 
onder andere een nieuwe uitbraak van corona, tweetalig onderwijs, sociaal emotionele 
begeleiding, uitleg over slagingspercentages, verzuim. Ook is er aandacht voor de commissie 
ARVO Maastricht 2040 onder leiding van de heer Bovens, het ingezette traject van de 
licentie-uitbreiding, niet ingezette NPO-gelden, leerprestaties VMBO Maastricht, in- en 
uitstroom België, brinnummers, leerachterstanden, vroegtijdig schoolverlaters.  

 
Er ligt geen raadsvoorstel voor. Er is geen voorbereiding van besluitvorming aan de orde.  
 

8. Sluiting (mondeling) 
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 20.15 uur de vergadering.  


